
Zápis ze schůze představenstva SBD Mnichovo Hradiště konané 

dne 29. 1. 2019 od 16.30 hodin v kanceláři správy SBD 

 

Přítomni: Jitka Thorovská,Vítězslav Udržal, Olga Bajerová, Jana Kovářová, Hana Rašínová,   

                ing. Iveta Racková, Karel Petera 

 

Omluveni: Marie Vaňousková,   

  

Program: 1. Členské záležitosti 

                2. Různé - informace 

 

Členské záležitosti 

 

Podnájem bytu - prodloužení 

 

Radoslava Formáčková, Bezručova 1066, Mnichovo Hradiště žádá o prodloužení pronájmu 

družstevního bytu č. 4, na adrese ČSLA 1247, Mnichovo Hradiště paní Františce Vlčkové, 

bytem ČSLA 1247, Mnichovo Hradiště o 1 rok do 31. 12. 2019 

 

Václava a Jiří Štejnarovi, Klášter hradiště nad Jizerou 184 žádají o prodloužení pronájmu 

družstevního bytu č. 19, na adrese Lidická 1006, Mnichovo Hradiště Janě Mocové a Tomáši 

Maděrovi, bytem Jivina 26 o 1 rok do 31. 12. 2019 

        představenstvo souhlasí 

 

Rekonstrukce bytu 

 

Ondřej Eichler, Lidická 989, žádá o povelní rekonstrukce bytového jádra.Záměrem investora 

je vybourání stávající konstrukce bytového jádra, nová konstrukce bude z tvárnic YTONG 

v původním dispozičním řešení 

 

Miroslava Kuchrýková, Jaselská 1250 žádá o povolení rekonstrukce bytového jádra. 

Záměrem investora je vybourání stávající konstrukce bytového jádra, nová konstrukce bude 

z tvárnic YTONG v původním dispozičním řešení 

        představenstvo souhlasí 

  

 Různé – Informace 

 

Nájemníci vchodu Jaselská 1253 podali na schůzi představenstva stížnost na rušení nočního 

klidu a porušování domovního řádu 

Představenstvo rozhodlo: upozornit vlastníka bytu na stížnosti jeho podnájemců /rušení 

nočního klidu – hluk až do ranních hodin, kouření z balkonu, pokud jsou upozorněni nájem-

níky domu na nevhodné chování – jsou sprostí, v bytě se schází až 10 lidí/ 

Pokud nedojde, k nápravě bude SBD požadovat vystěhování podnájemníků z bytu 

 

Představenstvo SBD upozorňuje předsedy samospráv, kteří ještě neode-

vzdali nové zvolené delegáty na shromáždění delegátů, aby tak učinili v co 

nejkratším termínu   
 

Zapsala: Kovářová, 29. 1. 2019 


